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Styrelsemöte 2024-11-21 
Tid och plats: 11e November, 2024. Rindögården, kl 18:30. 
Närvarande: Åsa Blanc (Telefon), Jan Ögren, Kim Burgestrand, Sandra Åkerling, 
Elisabeth Nordström

Frånvarande: Ellen Gorgiev, Sandra Bjermqvist, Viveka Hiort af Ornäs

Vid protokollet: Kim Burgestrand

Justeras: Åsa Blanc 

Åtgärdspunkter, följ upp nästa möte

• Hur har arbetet kring Instagram-kontot fortskridit? (Viveka, Kim)

• Kim skriver avslutning via mail till styrelsen om Rindögården.

• Städning av Rindögården ska tas med i nästa bidrags budget.

• Uppdatera hemsidan med ny information om Rindö högar efter 30 November-mötet.


Genomgående föregående protokoll

• Inga kommentarer.


Rindögården

• Det är väldigt få hushåll vars barn deltar på Rindögården som är medlemmar i föreningen.

• Åtgärd föreslagen: SMS till vårdnadshavare.

• Beslut: Avvakta tills år 2025, med hänsyn till lite tid kvar på 2024.


• Åsa har haft kontakt med BUN och Socialförvaltningen, båda är positiva till bidrag.

• Pengarna täcker hyra samt försäkring för 2025.

• 6 december har BUN sammanträde, 10e december har socialförvaltningen möte.

• Eventuellt bidrag för städning behöver föreslås i nästa budget. Offert inkommen för sent 

för 2025.

• Underhåll och reparation kan eskas för, med underlag i god tid.

• Nu under hösten har nya goda kontakter skapats mellan Rindöborna och kommunen.

• Kim nämnde att ledningsgruppen Rindögården har undersökt att söka bidrag från annat 

håll till gården (städning, ny utrustning, osv) från t.ex. Lions.

• Eventuellt kan städningen av gården sänkas till 1 gång/månad som underhållstäd. 

Städningen under hösten har gjort mycket gott.

• Kommunen har ej besökt Rindögården under hösten, trots tidigare löfte. Besöket som 

planderades 25/10 blev inställt från kommunens sida; nytt besök ej inbokat.

• Det pratades lite allmänt om upplevt stök på Rindögården, och Kim gick igenom hur 

rutinerna ser ut kring varningar, ringa hem till föräldrar, och avstängning.


BUDGET

• Hyran har ej kommit från kommunen, trots 5 påminnelser.

• Förra veckan kom svar från Alexander Walstedt:

• Det är på gång, nu kommer det inom kort.

• Ännu inte kommit. Ny påminnelse från Janne igår.


• Önskemål från kassör gällande inköp till gården:

• Vid köp till aktivitet, markera kvitton så att det inte är till kiosken.

• Separera kiosk från övriga inköp, eftersom kiosk ger inkomst.
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Rindö högar

• Ej hänt mycket sedan senast.

• 30e November, möte i Vaxholm. Livbojen, Vaxholmsdemokraterna.

• Janne ska närvara. Elisabeth ska närvara.

• Mötet är specifikt kring Rindö Högar.

• Janne Holmbäck har gjort en jättebra sammanställning.


• Beslut från i somras:

• Får lägga nya högar, på platser som ej högar.

• Befintliga högar får ej byggas på.


• Högarna har dock fortsatt växa.

• Ingen ny information från kommunen.

• Lägg ny information på hemsidan.

• Möte i Naturskyddsföreningen, 4e december.


Kommunikationer

• Janne har försökt nå SL. Har fått ärendenummer, dock inga faktiska svar.

• Klagomål: Bussen åker utan att invänta färjan, i de fall färjan är någon minut sen.

• Janne ligger på och påminner.


Midsommar

• Rindöborna anordnar midsommar. Arbetet har ej börjat ännu.

• Kim samordnar.

• Förslag: Samma plats som tidigare?


Avslutningsmiddag

• Bokad 12e December.

• Sandra Å skickar påminnelse och kallelse.


Övrigt

• Åsa har pratat med kommunen angående gång/cykelväg.

• Önskat tidsplan.

• Kommunen svarar: Startar upp nu under våren. Lovat höra av sig till Rindöborna.


• Extranyckel Rindögården.

• Kim tog upp att det skulle underlätta rutinerna med vuxna.

• Ledningsgruppen Rindögården får göra en kopia, underrätta Janne efteråt.


• Janne tar kontakt med färjerederiet angående statistiken kring hur många bilar som 
missar färjan pga full färja.


Datum nästa möte

• Januari: 23e Januari, Torsdag. 18:30.

• Februari: 20e Februari, Torsdag. 18:30.

• Årsmöte: v13, 26e Mars, Onsdag. Överkstan. 19:00.
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